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Protokół nr 18/ 2020 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 20 lutego 2020 r. w godz. 15:30 – 16:50 w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski – przewodniczący Komisji  

2/ Bogdan Bezdziecki  

3/ Sylwester Cimochowski 

4/ Jacek Niedźwiedzki  

5/ Anna Ruszewska   

6/ Sławomir Sieczkowski 

 

Nieobecni: 

1/ Jacek Roszkowski  – wiceprzewodniczący Komisji 

 

W posiedzeniu udział wzięli:       

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów 

3. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki 

4. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

5. Agnieszka Domalewska – Naczelnik Wydz. Kultury, Sportu i Turystyki 

6. Agnieszka Szyszko – Pełn. do spraw współ. z organ. pozarząd. 

7. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych 

8.  Elżbieta Szczęsna – Wydz. Oświaty i Wychowania 

9. Alina Kowalewska – Wydz. Oświaty i Wychowania 

10. Marek Anuszkiewicz – Wydz. Inwestycji 

11. Alicja Andrulewicz – Dyrektor SOK 

12. Jerzy Dąbrowski – Dyrektor Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych poinformował, że 

porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  Zapytał, czy Radni 

zgłaszają uwagi do porządku obrad. Przewodniczący Komisji poinformował, iż porządek obrad 

został przyjęty. 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 17/2020 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej 

w Suwałkach  w dniu 23 stycznia 2020 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia i zasad 

przyznawania stypendium artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci i młodzieży. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przyznania dotacji celowej 

Suwalskiemu Ośrodkowi Kultury w celu zapewnienia wkładu własnego do projektu  

pn.: „Suwalski Blues Festival – czynnik rozwoju społecznego i gospodarczego miasta Suwałk” 

w ramach programu Kultura finansowanego z III transzy funduszy EOG działanie 2 „Poprawa 

dostępu do kultury i sztuki”. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Placówki Opiekuńczo- 

Wychowawczej w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo – wychowawcze  

i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz 

specjalistycznej.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie planowania w budżecie 

Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, a także określenia 

rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Suwałki oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części terenów pokoszarowych przy ulicy Wojska Polskiego w Suwałkach. 

7. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk na 2020 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałki na 2020 r. 

9. Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2020 r. (Materiał 

zostanie dostarczony w poniedziałek 17.02.2020 r.) § 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2020-2040. (Materiał zostanie dostarczony w poniedziałek 17.02.2020 r.)  

12. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 17/2020 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dniu 23 stycznia 2020 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 17/2019 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty przez aklamację.  

Ad pkt.  2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia i zasad przyznawania stypendium 

artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci i młodzieży. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.    
  

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił nowy projekt uchwały, który po uwzględnieniu 

sugestii organu nadzorczego Urzędu Wojewódzkiego oraz po analizie prawnej został poprawiony.  

Naczelnik A. Domalewska, przedstawiła zmiany dotyczące projektu uchwały.  Zmiany 

dotyczą między innymi prawidłowego określenia wysokości stypendium w Regulaminie 

przyznawania stypendiów, tj. określenia wysokości jednostkowego stypendium oraz usunięcia  

w § 10 Regulaminu, który reguluje utratę przyznanego stypendium, oraz usunięte zostaje kryterium 

kwalifikujące do ubiegania się o stypendium, tj. konieczność uzyskania, co najmniej bardzo dobrej 

oceny z zachowania.   
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia i zasad 

przyznawania stypendium artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci i młodzieży. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przyznania dotacji celowej 

Suwalskiemu Ośrodkowi Kultury w celu zapewnienia wkładu własnego do projektu  

pn.: „Suwalski Blues Festival – czynnik rozwoju społecznego i gospodarczego miasta 

Suwałk” w ramach programu Kultura finansowanego z III transzy funduszy EOG działanie 

2 „Poprawa dostępu do kultury i sztuki”. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.    
 

 Prezydent Cz. Renkiewicz, przedstawił cel podjęcia niniejszej uchwały, którym jest 

stworzenie możliwości dalszego rozwoju imprezy kulturalnej pn. Suwalski Blues Festival. 

Wyrażenie woli przyznania dotacji celowej Suwalskiemu Ośrodkowi Kultury, która ma stanowić 

wkład własny do ww. projektu.  

 Radny S. Sieczkowski poprosił p. Dyrektor o przedstawienie szczegółowego zakresu ww. 

projektu.  

Dyrektor SOK A. Andrulewicz przedstawiła wymogi formalne projektu, w ramach, którego 

planowana jest organizacja Suwałki Blues Festival 2021 roku z artystami z Norwegii, organizacja 

szkoleń osób, które zajmują się organizacją festiwalu, oraz przygotowanie strategii mającej na 

celu dotarcie do większej liczby osób-potencjalnej publiczności festiwalu. Budżet projektu 

planowany jest na kwotę około 1.800.000 zł., przy czym dotacja z budżetu Miasta Suwałk na 

potrzeby zapewnienia wkładu własnego wyniosłaby 15 % tej kwoty, tj. 270.000 zł. Strategia 

rozwoju publiczności miałaby na celu przeanalizowanie i zdiagnozowanie odbiorców –

uczestników festiwalu. Dyrektor SOK stwierdziła, że nie ma dodatkowych wydatków, wszystkie 

mieszczą się w kosztach festiwalu. Jeśli zostanie pozyskany grand z Norwegii, to zostaną pokryte 

wszystkie koszty honorariów artystów, którzy zostaną zaproszeni od partnera z Norwegii. Swoje 

partnerstwo w projekcie potwierdziło Norweskie Stowarzyszenie Bluesowe z Oslo, Fundacja 

Nottoden Blues Festiwal. W przedstawionym projekcie kolejnym wymogiem jest wątek etniczny,  

w którym udział wezmą Litwini.  Radny S. Sieczkowski zapytał, na co zostanie wydana kwota 

1.800.000 zł. Dyrektor A. Andrulewicz odpowiedziała, że na honoraria około 400 tys. zł., na koszty 

logistyczne około 400 tys. zł.(sceny, nagłośnienie, sprzęt), pozostała kwota zostanie wydatkowana 

na: noclegi, catering, transport, promocję, reklamę w telewizji (reklama prasowa, radiowa 

bilbordy), koszty ZAIKSu, gadżety promujące i inne drobne wydatki na organizację Festiwalu. 

Radny S. Sieczkowski zapytał czy można otrzymać harmonogram finansowy wydatków?, Co to 

jest strategia publiczności? Dyrektor A. Andrulewicz, zostanie zlecone profesjonalnej firmie 

zewnętrznej opracowanie i przeprowadzenie specjalnej ankiety dla publiczności. Radny  

S. Sieczkowski, na czym polega partnerstwo w projekcie, jaki jest wkład partnerów? Dyrektor A. 

Andrulewicz wkład partnerów jest (zerowy) bez finansowy, natomiast muszą przyjąć na siebie 

obowiązek przyjęcia Suwalskiego Ośrodka Kultury, jako partnera. Jeśli zespół zaproszony z Polski 



4 
 

pojedzie na festiwal do Norwegii- zostanie przyjęty na koszt partnera w ramach omawianego 

projektu.    

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przyznania dotacji celowej Suwalskiemu Ośrodkowi Kultury w celu zapewnienia wkładu 

własnego do projektu pn.: „Suwalski Blues Festival – czynnik rozwoju społecznego  

i gospodarczego miasta Suwałk” w ramach programu Kultura finansowanego z III transzy 

funduszy EOG działanie 2 „Poprawa dostępu do kultury i sztuki”. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Placówki Opiekuńczo- 

Wychowawczej w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo – wychowawcze  

i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz 

specjalistycznej.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.    
 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że zmieniły się przepisy ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej, które wchodzą w życie 1 stycznia 2021 roku. W wyżej 

wymienionej placówce nie może przebywać więcej niż 14 dzieci oraz osób, które osiągnęły 

pełnoletność. W związku z tym nowy projekt uchwały zakłada przekształcenie, funkcjonującej 

Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w dwie mniejsze placówki funkcjonujące w dotychczas 

zajmowanym budynku. Obsługa administracyjna, finansowa, w tym rachunkowa i sprawozdawcza, 

organizacyjna oraz specjalistyczna pozostanie po podziale w domu nr 1 i zapewni prawidłowe 

funkcjonowanie obu placówkom.  

   

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekształcenia Placówki 

Opiekuńczo- Wychowawczej w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo – 

wychowawcze i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej 

oraz specjalistycznej.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad pkt.  5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie planowania  

w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli,  

a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Suwałki 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.    
 

 Prezydent Cz. Renkiewicz proponowana zmiana uchwały wynika z konieczności 

doprecyzowania przepisu uchwały w zakresie ograniczeń dotyczących przyznawania 

nauczycielom dofinansowania na cele zdrowotne. Na wszystkich wnioskodawców ubiegających 

się o przyznanie pomocy zdrowotnej zostanie nałożony obowiązek złożenia oświadczenia, że 

wnioskowane dofinansowanie nie obejmuje pokrycia kosztów zakupu leków i pozostałych 

świadczeń uzyskanych nieodpłatnie oraz wydatków zrefundowanych z innych funduszy.   

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

planowania w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla 

nauczycieli, a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Miasto Suwałki oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części terenów pokoszarowych przy ulicy Wojska Polskiego w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.    
 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił uchwałę, która jest zgodna z uchwałą  

z września 2018 r. w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Suwałk” i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

obowiązujących na terenie miasta Suwałk. Omawiany obszar, o powierzchni ok. 30 ha, objęty 

projektem planu, położony jest w południowej części miasta. Obejmuje fragment terenów 

wojskowych zamkniętych oraz terenów przyległych, w tym teren Aresztu Śledczego i terenów 

powojskowych. Obszar jest częściowo zagospodarowany i zabudowany budynkami byłych koszar. 

Celem sporządzonego planu jest stworzenie reguł prawnych, pozwalających na prawidłowe 

rozwiązania przestrzenne poprzez m.in.: przeznaczenia i zasad zagospodarowania  

i uporządkowania terenu, określenie zasad zabudowy, ustalenie zasad i sposobu skomunikowania 

terenów przeznaczonych pod zabudowę, określenie zadań publicznych, w szczególności 

wynikających z potrzeb kształtowania przestrzeni publicznej, w tym terenów komunikacji 

publicznej oraz wyposażenia w infrastrukturę społeczną i techniczną, stworzenie podstawy 

prawnej do podejmowania i realizacji działań inwestycyjnych w granicach objętych planem. Plan 
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umożliwi realizację inwestycji celu publicznego o znaczeniu ponadlokalnym – Sądu Rejonowego 

 i Prokuratury. Naczelnik przedstawiła wnioski oraz uwzględnione i nieuwzględnione uwagi do 

planu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów pokoszarowych przy ulicy Wojska 

Polskiego w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk na 2020 rok. 

– Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.    
 

  

 Komisja pozytywnie przyjęła Informację z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu Uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

Suwałk na 2020 rok. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałki na 2020 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.    
  
 Prezydent Cz. Renkiewicz, przedstawił projekt uchwały, który jest zgodny z ustawą z 1997 

roku o ochronie zwierząt, rada gminy zobowiązana jest do corocznego określania w drodze 

uchwały programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Naczelnik Wydz. J. Gałązka wniósł poprawkę do uzasadnienia uchwały, w którym omylnie 

wpisano kwotę 8,5 złotego, powinna być 9,7 zł. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Suwałki na 2020 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad pkt. 9   

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.     

Komisja pozytywnie przyjęła Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego za 2019 rok. 

 

Ad pkt. 10  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2020 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.    

 Naczelnik M. Podziewska przedstawiła i omówiła zmiany w budżecie Miasta na 2020 rok. 

Zmiany po stronie dochodów dotyczą między innymi: urealnienia dochodów ze środków Unii 

Europejskiej. Wprowadzenie do budżetu po stronie dochodów i wydatków ulice, które będą 

dofinansowane z Funduszu Dróg Samorządowych. Po stronie dochodów ulice: A. Wajdy,  

B. Krzywoustego i B. Śmiałego, budowa ulic 1KD, 2KD, 6KD z uzbrojeniem technicznym  

w kwartale pomiędzy ulicą Zastawie i ogródkami działkowymi, budowa ulicy Ks. S. Szczęsnowicza 

wraz z uzbrojeniem technicznym, budowa ulicy klasy G na odcinku od ul. Północnej do ul. 

Wylotowej. Po stronie dochodów zadanie związane z zakupem autobusów pn. „Poprawa jakości 

systemu transportu publicznego w Mieście Suwałki”. Dochody związane z realizacją zadania pn. 

„Rewitalizacja starej łaźni oraz bulwarów nad rzeką Czarna Hańcza”. Pozostałe zmiany obejmują 

dochody związane z umową na roboty publiczne. Aktualizacja zadań oświatowych 

dofinansowanych ze środków Unii Europejskiej. Jest to między innymi: poprawa jakości 

kształcenia zawodowego w Mieście Suwałki poprzez rozbudowę infrastruktury w Zespole Szkół 

Technicznych. Natomiast zmiany planu wydatków dotyczą: wprowadzenia do budżetu  

 w dziale transport i łączność kwoty związanej ze zwrotem części dotacji otrzymanej w roku 

poprzednim, w związku z rozliczeniem Gminą Suwałki transportu lokalnego. Po stronie wydatków 

wprowadzono zadania inwestycyjne – drogi, związane z realizacją budżetu obywatelskiego. 

Wszystkie wymienione zadania są wprowadzone z rezerwy celowej. Zwiększenie środków na 

umowę związaną z zarządzaniem lotniskiem, oraz skorygowanie wartości zadania pn. „Poprawa 

jakości systemu transportu publicznego w Mieście Suwałki III etap”, związanych z zakupem 

autobusów. W gospodarce mieszkaniowej zabezpieczenie środków na wykonanie instalacji c.o. 

 i c. w. w lokalach komunalnych. W szkołach zwiększenia związane z realizacją projektów.  

W zadaniach inwestycyjnych, wprowadzenie zadań związanych z realizacją budżetu 

obywatelskiego pn. „Radosna szkoła” w SP nr 6 – zakup i montaż hali pneumatycznej. 

Skorygowanie wydatków na termomodernizację przedszkoli po rozstrzygniętych przetargach, 

zostaną zmniejszone środki Unijne. Aktualizacja dwóch zadań oświatowych, czyli rozwój 

kompetencji kadr Subregionu Suwalskiego i Suwalskie Centrum Kompetencji Zawodowej.  

Z Budżetu Obywatelskiego wprowadzono w dziale ochrona zdrowia zadanie pn. „ Serce na Mapie 

Suwałk” – zakup defibrylatorów. Naczelnik przedstawiła dotacje  dla placówek kultury : dla SOKu 

zwiększenie dotacji na rekompensatę utraconych dochodów w związku z realizacją Suwalskiej 

Karty Mieszkańca, w Muzeum Okręgowym zwiększenie dotacji na organizację wystawy pt. „Trzy 

wieki Suwałk” oraz panelu dyskusyjnego nt. Suwałki w przeszłości i Suwałki dziś. Zwiększenie 

dotacji majątkowej, jest to wykonanie instalacji do prezentacji kopii przywileju nadania praw 

miejskich Miasta Suwałki. W dziale 926 zwiększenie kwoty na zakup wyposażenia do hali 

sportowej (zakup krzeseł, wózków do transportu, wykładziny ochronnej). Zwiększenie planu 
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finansowego OSiR o kwotę 130 tys. zł, są to środki na wykonanie napisu Hali ARENA w wysokości 

115 tys. zł i 15 tys. zł na rozbudowę szatni. W związku z tymi zmianami zwiększa się deficyt 

budżetowy o ponad 3 mln. zł. jest on związany z wkładem własnym do remontu dróg, który 

finansowany jest w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Deficyt zastaje pokryty z wolnych 

środków z rozliczeń z lat ubiegłych.  

 Radny S. Sieczkowski zapytał, dlaczego jest wzrost wydatków o 220 tys. zł., czy zaistniały 

większe potrzeby na zadaniu dotyczącym ledów. Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że 

dopiero został rozstrzygnięty przetarg. Radny S. Sieczkowski zapytał o przeznaczoną kwotę, na 

napis Arena Suwałki. Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że napis nie jest skończony i należy 

go doświetlić ledami.  Radny S. Sieczkowski zapytał czy może otrzymać materiał dot. kwoty 

dotacji, wartości zadania oraz jakie jest dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych? 

Naczelnik M. Podziewska przedstawiła załącznik inwestycyjny i podała kwoty na remont 

poszczególnych ulic dofinansowanych z Funduszu Dróg Samorządowych.   

 Radny B. Bezdziecki, czy Miasto wie, kto będzie operatorem lotniska i kto będzie 

zarządzał?  Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że prace dotyczące tego zadania są 

prowadzone cały czas, a w marcu zostaną przedstawione propozycje. Operatorem jest Suwalska 

Szkoła Lotnicza i Aeroklub Suwalski, którzy mają certyfikat na prowadzenie szkoleń. Można byłoby 

zachęcić suwalską młodzież i studentów żeby skorzystali z możliwości wzięcia udziału  

w szkoleniach, kursach i zdobywali licencje.    

Radna A. Ruszewska zapytała, kto będzie ponosił koszty bieżącego utrzymania hali 

pneumatycznej przy Sz.P.nr 6. Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że montaż i demontaż 

wyniesie 30 tys. zł., plus koszty utrzymania hali, ogrzania ciepłego powietrza, które będzie 

wtłaczane do hali. Zostaną ustalone ceny za korzystanie z tej hali. Radna A. Ruszewska zgłosiła 

swoją uwagę odnośnie przyjmowania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, zaproponowała, aby 

wszystkim wnioskom przyjrzeć się bliżej i przeanalizować koszty danego przedsięwzięcia.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta  

na 2020 r.                                

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2020-2040.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.    
   

Naczelnik M. Podziewska przedstawiła projekt uchwały, który obejmuje wszystkie zmiany, 

które zostały ujęte w uchwale budżetowej i głównie dotyczy wprowadzenia do wykazu 

przedsięwzięć drogi dofinansowanej z Funduszu Dróg Samorządowych, czyli budowy ulicy klasy 

G w Suwałkach i urealnienie limitu wydatków dwóch przedsięwzięć: poprawa jakości, systemu 
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transportu publicznego w mieście – III etap i dofinansowanie działalności Klubu Seniora  

w Suwałkach.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2020-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

                 

Ad pkt. 12                           

Wolne wnioski.  

 

1. Radny S. Cimochowski, zgłosił wyrównanie drogi na tzw. Osiedlu Bieryły. Zaproponował, 

zlecenie Zarządowi Dróg i Zieleni wyrównanie tej drogi. Prezydent Cz. Renkiewicz zgodził 

się z propozycją radnego i zleci wykonanie ZDiZ wyrównanie ww. drogi.       

 

Przewodniczący Komisji podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie 

komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.    
 

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej         

Rady Miejskiej w Suwałkach 

               Andrzej Turowski 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


